
OR.0002/41/2014.US         

P r o t o k ó ł  Nr  XLI/2014 
_______________________________________________ 

z   sesji Rady Miejskiej  w  B y t o w i e 
z dnia 28 maja 2014 r.  

 

Ad. pkt-u 1. 
Na sesji Rady Miejskiej w Bytowie w dniu otwarcia obecnych było – 21 
radnych. Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Bytowie uczestniczyli zaproszeni goście.  
Listę osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 
Obradom przewodniczył Pan Leszek Waszkiewicz – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Bytowie. 
 
Następnie przewodniczący obrad otwierając XLI sesję Rady Miejskiej  
w Bytowie, o godz. 10.00, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bytowie,  

ul. 1 Maja 15, stwierdził quorum radnych, przy którym może obradować  
i podejmować uchwały Rada Miejska w Bytowie. 
 
W dalszej kolejności przewodniczący przywitał wszystkich radnych, 
zaproszonych gości oraz przedstawicieli: Urzędu Miejskiego, Sejmiku 
Województwa Pomorskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy 
Bytów, prasy, radia oraz pozostałych mieszkańców gminy Bytów, 
przysłuchujących się obradom Rady. 
 

Ad. pkt-u 2. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad wraz z materiałami 
na sesję został radnym przesłany w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie i zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla gminy Bytów – materiały do wglądu 

 w biurze Rady oraz w BIP Urzędu Miejskiego. 
6. Raport oceniający skuteczność działań polityki społecznej prowadzonej w gminie Bytów -  

materiały do wglądu w biurze Rady oraz w BIP Urzędu Miejskiego. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej w Bytowie w sprawie 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk nr 372), 

b) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bytów na 2014 r. (druk nr 370), 
c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Bytów na lata 2014 – 2028  

(druk nr 371). 
8.    Sprawozdanie burmistrza Bytowa z działalności między sesjami. 
9.    Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
10.  Wolne wnioski i zapytania. 
11.  Zakończenie sesji Rady Miejskiej w Bytowie.  
Porządek obrad, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W związku z powyższym przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi  
do porządku obrad? 

 
Uwag ani żadnych innych wniosków do ww. porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Wobec powyższego porządek obrad został przyjęty w niezmienionym 
brzmieniu, wg którego będzie procedować Rada Miejska w Bytowie. 
 

Ad. pkt-u 3. 
Przewodniczący obrad, Pan Leszek Waszkiewicz, poinformował,  
że zgodnie ze statutem gminy Bytów oraz z ustawą o dostępie  
do informacji publicznej protokół z poprzedniej sesji został wyłożony  
w biurze Rady Miejskiej (pok. nr 2) oraz został opublikowany na stronie 
internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Bytowie.  
 
Następnie skierował pytanie do radnych, czy są jakieś uwagi do protokołu  
z poprzedniej sesji.  
 
Uwag ani żadnych innych wniosków do protokołu z poprzedniej sesji nie 
zgłoszono. 
 
W związku z powyższym przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Rada Miejska protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednogłośnie: 21-za.   
 
 

 



 3

Ad. pkt-u 4. 
W ramach interpelacji radni podnieśli następujące zagadnienia: 
 
Radny Stanisław Borzyszkowski 

� w sprawie braku ulicowskazów na terenie miasta i gminy Bytów,  
a w szczególności: 
� ul. ks. Jerzego Popiełuszki (zjeżdżając z ul. Gdańskiej w kierunku 

nowego cmentarza), 
� ul. ks. Jerzego Popiełuszki (zjeżdżając z ul. Jana Styp-Rekowskiego  

w kierunku ul. Gdańskiej obok cmentarza), 
� ul. Tadeusza Kościuszki (skręcając z ulicy 1-go Maja w kierunku 

ZUS),  
� ul. Tadeusza Kościuszki (przy wjeździe do Bytowa od Kościerzyny  

w kierunku Policji), 
� ul. 11 Listopada (przy wjeździe obok budynku Urzędu Miejskiego 

oraz od strony ul. Wolności), 
� ul. Juliana Ursyna Niemcewicza (przy zjeździe na ul. Stanisława 

Trembeckiego), 
� ul. Adama Naruszewicza (obok p. Browarczyka i p. Lenca), 
� ul. Komisji Edukacji Narodowej (za blokami),  
� ul. Adama Naruszewicza (obok krzyża), 
� ul. Stanisława Konarskiego (brak obu ulicowskazów), 
� ul. Jana Niemcewicza od ulicy Racławickiej, 
� ul. Jana Kilińskiego od ulicy Jana Niemcewicza. 
 

� w sprawie przycięcia gałęzi drzew, z uwagi na zbyt słabą widoczność  
znaków drogowych przy ulicy Hugo Kołłątaja i ulicy Armii Krajowej  
w Bytowie, 

 
� w sprawie zbyt małej informacji na temat zmian obwodów głosowania. 

Na uciążliwości te skarżyli się mieszkańcy Bytowa i Rzepnicy, którzy nie 
mogli znaleźć swojego obwodu do głosowania. Informacja o zmianie 
obwodów do głosowania powinna być dużo wcześniej 
rozpowszechniona, a nie przed  samymi wyborami. 
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Radny Bogdan Adamczyk poruszył kwestię awansu Drutex-Bytovii Bytów  
do I ligi piłki nożnej. W związku z powyższym poprosił burmistrza o pilne 
podjęcie działań mających na celu terminowe przygotowanie obiektu  
na MOSiR w Bytowie do rozgrywek I ligi, zgodnie z wymogami Polskiego 
Związku Piłki Nożnej poprzez bezzwłoczne przeprowadzenie procedury 
wyłonienia wykonawcy zadania oraz przedstawienia harmonogramu prac, 
jakie zapadły w ostatnim czasie w tej sprawie. Prosząc jednocześnie  
o udzielenie odpowiedzi pisemnej na pismo Klubu Sportowego Drutex-
Bytovia Bytów. 
 
Radna Maria Mielewczyk 

� w sprawie wykonania przejścia dla pieszych do sklepu Biedronka  
od ulicy Gdańskiej w Bytowie, 

� w sprawie wykaszania rowów i trawników przy drogach publicznych. 
 
Radna Barbara Pobłocka  

� w sprawie przycięcia gałęzi drzew z uwagi na zbyt słabą widoczność 
znaku drogowego przy zjeździe w lewo z ul. Styp-Rekowskiego  
w ul. Hugo Kołłątaja. 

 

Ad. pkt-u 5. 
Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla gminy Bytów dokonała  
Pani Urszula Porańska – kierownik MOPS na podstawie sprawozdania, które 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   
 
Jednocześnie poinformowała, że materiały w tej sprawie były do wglądu  
w biurze Rady oraz zostały umieszczone na stronie internetowej BIP Urzędu 
Miejskiego w Bytowie. Poza tym sprawozdanie to zostało również skierowane 
do merytorycznej komisji stałej Rady Miejskiej, tj. Komisji Potrzeb 
Społecznych.  
 
Następnie przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi i pytania do ww. 
sprawozdania. 
 
Pytań, ani żadnych innych uwag do ww. sprawozdania nie było. 
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Przewodniczący Rady podziękował kierownikowi za omówienie  
sprawozdania, przechodząc tym samym do kolejnego punktu porządku 
obrad.  
 

Ad. pkt-u 6. 
Informację w sprawie wdrażania celów i kierunków działań w 2013 r. 
określonych w „Strategii rozwiązywania problemów społecznych gminy 
Bytów na lata 2011-2015” złożyła Pani Urszula Porańska – kierownik MOPS. 
 
Raport monitoringowy stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   
 
Poinformowała również, że w procesie planowania strategicznego 
niezbędnym elementem jest monitoring, który pozwala stwierdzić, czy 
wyznaczone działania zmierzają w słusznym kierunku i przynoszą zakładane 
zmiany. Polega on na systematycznym zbieraniu i analizowaniu informacji 
dotyczących realizowanych już zadań, a jego celem jest zapewnienie 
zgodności wdrażania zapisów strategicznych z wcześniejszymi założeniami. 
Raport monitoringowy z wdrażania w 2013 roku Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych gminy Bytów na lata 2011-2015 został przygotowany 
w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Bytowie przy merytorycznym 
wsparciu Ośrodka Kształcenia Służb Publicznych i Socjalnych. Dokument 
składa się z trzech zasadniczych części. Pierwsza z nich obejmuje ocenę 
wdrożenia działań wyznaczonych w ramach strategii, która została dokonana 
przez Zespół Oceniający powołany przez Burmistrza Bytowa. Druga część 
raportu ma charakter opisowy i zawiera podsumowanie dotychczasowego 
wdrażania zapisów strategicznych. Ostatnią część raportu stanowią 
rekomendacje, które zostały sformułowane przez Zespół Oceniający  
w odniesieniu do stopnia wdrożenia zapisów strategicznych. Zawierają one 
propozycje podjęcia, zintensyfikowania i wykreślenia niektórych działań 
wyznaczonych w ramach strategii. 
 
Jednocześnie poinformowała, że raport był szczegółowo omówiony  
na merytorycznej Komisji Potrzeb Społecznych Rady Miejskiej w Bytowie oraz 
udostępniony w biurze Rady Miejskiej oraz na stronie internetowej BIP 
Urzędu Miejskiego w Bytowie.    
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Następnie przewodniczący Rady skierował pytanie do radnych, czy są uwagi  
i pytania do ww. sprawozdania. 
 
Uwag, ani pytań do ww. sprawozdania nie było. 
 
W związku z powyższym przewodniczący Rady podziękował kierownikowi 
MOPS za obszerne omówienie  sprawozdania, przechodząc tym samym 
do kolejnego punktu porządku obrad, a mianowicie: 
 
 

Ad. pkt-u 7. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej w Bytowie  

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 372). 

 
Projekt uchwały omówił zastępca burmistrza Pan Jacek Czapiewski, który 
poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o ogłaszaniu aktów 
normatywnych i niektórych innych aktów prawnych, tekst jednolity aktu 
normatywnego innego niż ustawa ogłasza się nie rzadziej niż raz w roku, 
jeżeli był on w tym czasie nowelizowany. Teksty jednolite uchwał, ogłasza się 
w formie obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Pomorskiego, organ właściwy do wydania aktu normatywnego jest Rada 
Miejska w Bytowie. 
 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Bytowie przedstawił jej przewodniczący Pan Jerzy Wyczk 

informując, iż komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
glosowanie ogólne. 
 
W wyniku głosowania: (20-za, p-0, w-0) Rada Miejska uchwałę  
Nr XLI/366/2014 Rady Miejskiej w Bytowie z dnia 28.05.2014 r. – jednogłośnie 
przyjęła.   
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

/W głosowaniu nie wziął udziału: radny Aleksander Pradella/ 

 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bytów na 2014 r.  

(druk nr 370). 

 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Bytowa Pani Barbara Góra informując 
jednocześnie, że treść uchwały się nie zmieniła, jedynie załącznik nr 3, którego 
autopoprawki omówi zastępca burmistrza Pan Andrzej Kraweczyński. 

 

Budżet gminy Bytów na rok 2014 po dokonanych zmianach zamyka się po 
stronie: 
 
Dochodów – 72 941 200 zł 
Wydatków – 82 226 694 zł 

oraz deficytem w wysokości 9 285 494 zł, którego źródłem pokrycia  
są przychody pochodzące z kredytu i pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej w kwocie 8 059 248 zł oraz wolnych środków w kwocie 1 226 246 
zł. 
 
Komisja Budżetu i Programowania Rozwoju Gminy pierwotną wersję 
projektu uchwały zaopiniowala pozytywnie. Pozostałe komisje stałe Rady 
Miejskiej nie wniosły żadnych uwag. 
 
Autopoprawki do ww. projektu uchwały zgodnie z załącznikiem nr 3 omówił 
zastępca burmistrza Pan Andrzej Kraweczyński. Poinformował, że  
 
Zmiany dotyczą: 

1. Zmniejszenia kwoty 12 300 zł z przebudowy ul. Pogodnej  
z przeznaczeniem na modernizację drogi gminnej nr 683  
w Niezabyszewie. 

2. Podwyższenia o kwotę 110 000 zł środków na wykonanie systemu 
sprzedaży i kontroli biletów wraz z identyfikacją kibiców. 

3. Przeznaczenia kwoty 325 000 zł na przygotowanie projektu i wykonanie 
zadaszenia trybun na stadionie miejskim w Bytowie. 

4. Przeznaczenia kwoty 80 000 zł na zakup i montaż jednego zestawu  
(216 miejsc) trybun przenośnych. 

5. Przeznaczenia kwoty 120 000 zł na zakup i zainstalowanie systemu 
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nagrywania fonii oraz rejestrowania dźwięku. 
 
Powyższe zadania zostały wprowadzone do budżetu gminy Bytów  
po podjęciu decyzji o wycofaniu się z planowanej na rok 2014 przebudowy 
bieżni na bytowskim stadionie. Poza tym nie zabezpieczono środków 
finansowych (ponad 200 tys. zł) na poszerzenie płyty boiska i stworzenie 
strefy buforowej o szerokości 3 m. Podkreślił też, że w budżecie gminy Bytów 
na remont boiska sportowego na terenie stadionu miejskiego w Bytowie  
są zarezerwowane środki w kwocie 1,35 mln zł. Nie wyłoniono wykonawcy, 
ponieważ realizacja tego zadania znacznie przewyższała kwotę 
zarezerwowaną w budżecie o 800 tys. zł. Oferta opiewała na kwotę 2,11 mln 
zł. W międzyczasie powstała nowa koncepcja zagospodarowania tego terenu 
przy współudziale przedstawicieli Zarządu MKS Drutex-Bytovia Bytów oraz  
środowisk lekkoatletycznych, chodzi o budowę dodatkowego stadionu  
na łąkach przy ul. Brzozowej. Projekt koncepcji będzie w najbliższym czasie 
dyskutowany na komisjach stałych Rady Miejskiej oraz na sesji czerwcowej. 
Będzie to płyta pełnowymiarowa z 6 torami dookoła oraz z boiskami 
dodatkowymi wzdłuż jednej z prostych w pobliżu skateparku. Razem  
z niewielkimi trybunami (do 300 miejsc) i małym zapleczem. Niebawem 
przystąpimy do opracowania projektu oraz wykupu ziemi od prywatnych 
właścicieli gruntów na realizację ww. przedsięwzięcia.   
 
Komisja Budżetu i Programowania Rozwoju Gminy pierwotną wersję 
projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Pozostałe komisje stałe Rady Miejskiej nie wniosły uwag. 
 
Innych głosów w dyskusji nie było. 
 
Wobec powyższego przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie ogólne. 
 
W wyniku głosowania: (19-za, p-0, w-1) Rada Miejska uchwałę  
Nr XLI/367/2014 Rady Miejskiej w Bytowie z dnia 28.05.2014 r. – przyjęła.   
 
Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

/W głosowaniu nie wziął udziału: radny M. Osiński/ 
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zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Bytów na lata 2014 – 

2028 (druk nr 371). 

 
Projekt uchwały omówiła skarbnik Bytowa  Pani Barbara Góra na podstawie 
uzasadnienia do niniejszego projektu uchwały. 
 
Stanowisko Komisji Budżetu i Programowania Rozwoju Gmin przedstawił jej 
przewodniczący Pan Marian Miazga informując, że komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
 
Pozostałe komisje stałe Rady Miejskiej nie wniosły żadnych uwag. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Wobec powyższego przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie ogólne. 
 
W wyniku głosowania: (19-za, p-0, w-1) Rada Miejska uchwałę  
Nr XLI/368/2014 Rady Miejskiej w Bytowie z dnia 28.05.2014 r. – przyjęła.  
 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

/W głosowaniu nie wziął udziału: radny M. Osiński/ 

 

Ad. pkt-u 8. 
Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 
burmistrza pomiędzy sesjami zostało radnym przesłane w materiałach 
sesyjnych, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  
w powyższej sprawie? 
 
Pytań ani żadnych innych uwag do ww. sprawozdania nie było. 
 
 
 

Ad. pkt-u 9. 
Na nw. interpelacje odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Pan Andrzej 
Kraweczyński. 
 
� w sprawie braku ulicowskazów na terenie miasta i gminy Bytów oraz 

przycięcia gałęzi drzew, w celu lepszej widoczności znaków drogowych 
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powiedział, że w najbliższym czasie zostanie dokonany przegląd stanu 
technicznego  wszystkich dróg gminnych pod kątem prawidłowości  
oznakowania drogowego oraz widoczności, które będą natychmiast 
uzupełniane. 

 
� w sprawie zbyt małej informacji na temat zmian obwodów  

do głosowania powiedział, że informacje w tej sprawie były przekazane 
do publicznej wiadomości w różnych mass mediach. Na pewno dla 
chcącego nie było to żadne utrudnienie. 

 
� w sprawie podjęcia pilnych działań mających na celu terminowe 

przygotowanie obiektu na MOSiR w Bytowie do rozgrywek I ligi, zgodnie 
z wymogami Polskiego Związku Piłki Nożnej powiedział, że po mimo 
potężnych nakładów finansowych zadanie to w miarę posiadanych 
środków własnych oraz zewnętrznych będzie stopniowo wykonywane. 
Zapewnił też, że będziemy robili wszystko, aby stadion spełniał te wymogi 
i nie stracił licencji. Pozostałe zadania będą wykonywane w czasie, zgodnie 
z zatwierdzoną koncepcją. 

 

� w sprawie wykonania przejścia dla pieszych do sklepu Biedronka  
od ulicy Gdańskiej w Bytowie oznajmił, iż nie jest to grunt gminny. 
Z wnioskiem w tej sprawie powinna wystąpić dyrekcja Biedronki. 
Niemniej jednak wystąpimy z wnioskiem do ZDW, celem rozpatrzenia. 

 
Na interpelację w sprawie wykaszania rowów i trawników przy drogach 
publicznych odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Pan Jacek Czapiewiski 
informując, ze gmina stara się zadania te wykonywać na bieżąco. Gorzej 
sprawa wygląda z przydrożnymi rowami nie należącymi do gminy. Niemniej 
jednak wystąpimy z wnioskiem do ZDW oraz ZDP z prośbą  
o sukcesywne wykaszania rowów oraz placów będących w ich posiadaniu. 
 

Ad. pkt-u 12. 
Przewodniczący Rady Pan Leszek Waszkiewicz zapoznał radnych z treścią 
nw. pism: 
 
1. Pismem zastępcy burmistrza Pana Jacka Czapiewskiego z dnia 9.05.2014 r. 
skierowanego do sołtysa wsi Pana Eugeniusza Wiatrowskiego w sprawie 
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wyznaczenia miejsca wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Gubisz  
w Mądrzechowie. Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
2. Pismem zastępcy burmistrza Pana Jacka Czapiewskiego z dnia 13.05.2014 r. 
skierowanego do przewodniczącego Rady Miejskiej w Bytowie Pana Leszka 
Waszkiewicza w sprawie zmiany zbierania segregowanych odpadów 
suchych, tj.: plastiku i makulatury. Pismo stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 
3. Pismem Państwa Żerańskich zam. w Bytowie z dnia 20.05.2014 r. dot. 
nowelizacji „ustawy śmieciowej”. Pismo stanowi załącznik nr 12  
do protokołu. 
4. Odpisem postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Gdańsku z dnia 19.05.2014 r. w sprawie odrzucenia skargi w sprawie 
podjęcia przez Radę Miejską w Bytowie  stanowiska w sprawie rozbiórki 
pomnika na Placu Krofeya w Bytowie.  Pismo stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 
5.  Wezwaniem Pana Wincentego Knitra z dnia 12.04.2014 r. do uchylenia 
uchwały Nr XXXIX/353/2014  Rady Miejskiej w Bytowie z dnia 26.03.2014 r. 
w sprawie przeznaczenia środków finansowych na zadanie pn. „Opracowanie 
koncepcji architektonicznej oraz wielobranżowej dokumentacji budowlanej 
wykonawczej dla inwestycji Bytowskiego Centrum Kultury oraz możliwości 
wniesienia w tej sprawie inicjatywy uchwałodawczej. Pismo stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
6. Skargą Pana Wincentego Knitra z dnia 28.05.2014 r. na bezczynność Rady 
Miejskiej w Bytowie odnośnie pisma z dnia 11.12.2013 r. w sprawie 
zaprzestania orzekania przez sędziów Sadu Rejonowego w Lęborku Oddziału 
Zamiejscowego w Bytowie. Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad. pkt-u 11. 
Pan Leszek Waszkiewicz, przewodniczący Rady Miejskiej w Bytowie, 
podziękował radnym i zaproszonym gościom za uczestniczenie w obradach. 
Po wyczerpaniu porządku obrad, zamknął XLI sesję Rady Miejskiej  
w Bytowie o godz. 11:00. 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej 

Urszula Szyszło                          Leszek Waszkiewicz 


